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Конфликт интересов и корпоративный конфликт: проблемы классификации и соотношение понятий

Формирование юридического конфликтологического знания в России хотя и имеет определенную 

историю, правовое наполнение некоторых понятий по настоящее время вызывает определенные труд-

ности при толковании и последующем применении. Статья рассматривает соотношение важнейших для 

корпоративного права понятий — конфликт интересов и корпоративный конфликт, а также подходы к их 

классификации.
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Conflict of Interests and a Corporate Conflict: Classification and Notion Correlation Issues

Despite the fact that formation of legal conflictology knowledge in Russia has a certain history, legal filling of 

some categories causes difficulties with interpretation and subsequent practical application. Present article considers 

correlation of two major corporate law concepts — conflict of interests and corporate conflict, as well as approaches 

to their classification.
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